



Wenle Du

Shenzhen

+86 755 3680 1991
wenle.du@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Capital reduction, winding up and bankruptcy
- Mergers and acquisitions
- Banking and finance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Du practiced law with Tiantong Law Firm.

Specializing in commercial crisis resolution, debt restructuring, and bankruptcy reorganization, Mr. Du has extensive knowledge and expertise in the legal profession with over nine years of experience. As a member of the administrator and legal counsel to the investors, debtors, and creditors for many restructuring cases, Mr. Du has served many large companies, including Geo-Jade Petroleum Co., Ltd. (Stock Code:600759.SH), Jilin Liyuan Precision Manufacturing Co., Ltd. (Stock Code: 002501.SZ), Haohua Junhua Group Co., Ltd. and its 11 affiliated companies, Dongguan FengHai Ocean Shipping Co., Ltd., Peking University Founder Group Co., Ltd., Anhua Zhouli Industry Development Co., Ltd., Dongguan Fulin Smart City Co., Ltd., Changsha Huifeng Real Estate Co., Ltd., Shenzhen Keshengda Industry Co., Ltd., Huizhou Chuangcheng Development Co., Ltd. and related companies, and Xinying Technology Co., Ltd.

EDUCATION

Mr. Du received his Bachelor of Laws degree from Shenzhen University.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

2022-2023 Special recommended lawyers in the field of bankruptcy reorganization (Top 500)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



杜文乐

深圳

+86 755 3680 1991
wenle.du@hankunlaw.com

业务领域

- 减资、清算和破产
- 兼并和收购
- 银行和金融

工作经历

在加入汉坤前，杜文乐律师曾工作于天同律师事务所。

杜文乐律师专注于商事危机化解、债务重组、破产重整法律服务领域，具有九年以上的法律从业经验。杜文乐律师作为管理人成员/投资人法律顾问/债务人法律顾问/主要债权人法律顾问等全面参与了洲际油气（600759）、利源精制（002501）、骏化集团系列公司、丰海海运、北大方正系列公司、安华洲利、富林智慧城、长沙汇丰、科盛达实业、惠州创成系列公司、信盈科技等多宗大型企业重整工作。

教育背景

杜文乐律师毕业于深圳大学，获法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

2022-2023 破产重整领域特别推荐律师（亚太法律五百强）

工作语言

中文、英文